

NS-342A 小型蒸汽鍋爐 Small Steam Generator



- 適用於NS-3600系列和NS-3700系列熨斗供應蒸汽源，配合NS-3500系列熨檯使用，組合式設計，結構緊湊，占地少，方便操作
- 採用電加熱，升溫快，清潔環保，安裝容易
- 根據不同的熨斗規格選擇相應的蒸汽鍋爐，以滿足熨燙需求
- 全蒸汽熨斗排出的冷凝水可回收至水箱進行循環加熱，節省電費，有效降低成本
- 備有13升儲水箱和運水泵，自動給內膽供水
- 備有水位控制器，實現水箱自動供水
- Suitable for supplying steam to NS-3600 and NS-3700 series irons in conjunction with NS-3500 series ironing tables. Advantages: combination type design, compact structure, small occupation area, easy to operate, etc.
- Electric heated, fast steam generating speed, environment friendly and easy to install
- Users should choose small steam generator based on the specifications of various irons
- The condensate discharged from the steam heated iron will return to the water tank for being heated up again, thereby saving electricity and reducing cost
- With a water tank of 13 liters and an automatic pump to feed water for inner drum automatically
- Water level control permits automatic water supply to water tank

型號 Model	電源 Power Supply	發熱線功率(kW) Heater Power	蒸汽壓力(kgf/cm ²) Steam Pressure	儲水箱容量(L) Capacity of Water Tank	蒸汽量(kg/h) Steam Capacity	可選購熨斗類型 Optional Irons Type	熨斗使用數量(pcs) Number of Irons to Support
NS-342A-3.5-1	1PH/220V/50Hz	3.5	3	13	5.25	NS-3600系列series	1
NS-342A-3.5-2	1PH/110V/50Hz						
NS-342A-3.5-3	3PH/380V/50Hz						
NS-342A-5.5-3	3PH/380V/50Hz	5.5	3	13	8.25*	NS-3600系列series	2
						NS-3700系列series	1



藝誠(余氏)發展有限公司
Ngai Shing Development Limited

香港九龍長沙灣永康街52號地下

G/F., 52 Wing Hong St.,

Cheung Sha Wan, Kln., Hong Kong.

Tel : (852) 2741 9981, 2742 0078

E-MAIL: info@ngaishing.com

Fax: (852) 2785 3149

Http://www.ngaishing.com